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ZBOR ČLANOV DRUŠTVA INVAIDOV MEŽIŠKE DOLINE 

 Otvoritev zbora je potekala z kratkim kulturnim programov v katerem je nastopil harmonikarski 
orkester »Prežihov Voranc« in Ljudske pevke »Lastovke« . Pozdravila nas je predsednica društva ga. 
Urška Gostenčnik. 

Na zboru članov je bil prisoten podžupan občine Ravne na Koroškem Aljaž Vrhovnik, županje občine 
Črna na Koroškem Romana Lesjak, poslanec državnega zbora Kopmajer Benedikt, predsednica 
Sožitja Mežiške doline Danica Ozimec , društva KOO Koroške: DI Muta, DI Dravograd, DI Slovenj 
Gradec, upravičil se je predsednik MDI »Drava« Radlje. 

Dnevni red so delegati prejeli po pošti. Vso gradivo je bilo na volji v pisarni društva v času uradnih ur. 

Soglasno so sprejeli poslovnik o delu zbora članov.  

Po izvolitvi delovnih teles je zbor članov potekal po sprejetem dnevnem redu. 

 Poročilo predsednice društva 

Imeli sedem sej. Izvajajo vseh 8 posebnih socialnih programov, kateri so vsebinsko zelo bogati. 
Posebno skrb namenjajo socialno šibkim, katere vključujejo v socialno zdravstvene, družabne in 
rekreacijske programe. Vsako leto imajo društveno srečanje, povezujejo se pa z ostalim koroškimi 
društvi. Podružnice dopolnjuje vsebinsko posebne socialne programe z kopalnimi dnevi, izleti in 
posebnimi socialnimi programi. 

V občini Črna na Koroškem  potekajo aktivnosti  za pridobitev listine »občina po meri invalidov«za 
leto 2015 

Imajo 1754 rednih članov in 470 podpornih članov. Predhodni imeli zbore članov po podružnicah 
Ravne na Koroškem, Prevalje, Mežica in Črna na koroškem, katerih se je udeležilo 620 članov. Prek 
javnih del imajo eno zaposleno. 

 Poročilo o finančnem - blagajniškem poslovanju je podala računovodkinja finančnega servisa. 
Prihodkov so imeli 50.283,00€, odhodkov pa 48.751,00€. 

 Rekreativno športne dejavnosti vodi invalidsko športno društvo »Samorastnik«. Kratko 
poročilo je podal predsednik  Vidne uspehe dosegajo tudi na športnem področju. 

 Iz poročila predsednice komisije za socialne zadeve je razbrati, da nimajo dobro dodelanega 
sistema točkovanja in obveščanja članov o kapacitetah ZDIS in Banovc. Sicer pa pomagajo pri 
nabavi ortopedskih pripomočkov. 

 Častno razsodišče se ni sestalo, ker ni bilo potreb. 

 NO se je sestal z blagajniki podružnic in predsednico društva,  pregledal poslovanje in ni 
ugotovil nepravilnosti. 

 Verifikacijska komisija poroča, da je na zboru članov prisotnih 42 delegatov od 46. 
Vodili so tudi podpisno listo prisotnosti. 
 

Poročila so soglasno sprejeta, potrjeno je bilo letno poročilo  DIMD Ravne na Koroškem. 
Program dela in finančni plan za leto 2015 sta bila prav tako soglasno sprejeta. (načrtujejo za 57.585€ 
prihodkov in ravno toliko odhodkov). 
Izvolili so tudi delegata g. Urško Gostenčnik , predsednico  DIMD ravne na Koroškem za zbor članov 
ZDIS. 
V svojem nagovoru sem pohvalil delo vodstva društva, še posebej pa prostovoljce in skušal 
predstaviti kako pomembno je njihovo delo za invalida in se vsem iskreno zahvalil v imenu ZDIS. 
Pohvalil sem prizadevanje v občini Črna na Koroškem za pridobitev listine »občina po meri invalidov« 
in se zahvalil za uspešno  izvajanje tega projekta v občini Ravne na Koroškem. Poudaril sem, da 
imamo invalidi enake obravnave pri zaposlovanju in ohranitvi zaposlitve za enako plačilo kot ostali . 
Prav tako sem poskušal invalidnost predstaviti v drugi luči in poudaril da moramo kljub invalidnosti 



prepoznati lasten uspeh in osvoboditve od pravne, moralne in osvoboditve manj vrednosti, da lahko 
sledimo do tedaj neuresničenim ciljem, hobijem in dejavnostim. Nisem pozabil omeniti spoštovanja 
različnosti in medsebojnega sodelovanja, ki ga bogati naša velika družina 69 društev invalidov, članic 
ZDIS.  
Na kratko sem predstavil aktivno sodelovanje ZDIS  pri pripravi zakonodaje: pobuda za spremembe 
pri seznamu TO,  pobudo za spremembo in dopolnitev Zakona o lastninskem preoblikovanju Loterije 
Slovenije, ki bi odpravil omejevanje članstva v svetu FIHO zastopnikom  ali odgovornim osebam 
prejemnic FIHO sredstev. Na začetku leta smo prejeli uspešno ustavno pobudo   NSIOS, katere član je 
ZDIS. Ustavno sodišče je v tožbi zoper Republiko Slovenijo prepoznalo neustavnost zakona o Volitvah 
v DZ RS in državi  naložilo da v dveh letih  odpravi neskladje in omogoči dostopnost invalidov na 
volišča. 
 
       Jožef FREIDL, član UO ZDIS 
 
 
Odhod z Pernic ob 9.00 
Prihod na PERNICE ob 15.00 
Osebni avto: 54 km 
 
- Priloga: Nagovor na zboru članov DIMD Ravne na Koroškem 

 


